
PROTOKOL GENERALFORSAMLING 

Ordinær generalforsamling i Kaj Lykke Golfklub - 2024 
Tidspunkt: onsdag den 21. februar 2024 kl. 19.00 
Sted: Kirkebrovej 5, 6740 Bramming 
Tidspunkt: Kl. 19:00 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent. 

2. Beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år. 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. 

4. Forelæggelse af budget. 

5. Forslag fra bestyrelsen. 
Bestyrelsen har ingen forslag. 

6. Forslag fra medlemmerne 
Ingen indkomne forslag 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 
På valg til bestyrelsen er: 

Allan Møller Skydt (modtager genvalg) 
Susanne Olesen (modtager genvalg) 

8. Valg af revisorer og revisorsuppleant. 

9. Valg af medlemmer til Amatør- og Ordensudvalget. 

10. Eventuelt. 
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Protokol: 

1. Valg af dirigent 
Formanden fremlagde bestyrelsens forslag til dirigent, som var advokat Chresten Haugaard, 
der blev valgt med akklamation. Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen er indkaldt 
rettidigt og dermed beslutningsdygtig. 

2. Beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år: 
Formand Hans Anton Sørensen aflagde beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år. 
(se bilag) 

Dirigenten foreslog herefter, at eventuelle spørgsmål stilles efter fremlæggelse af regnskabet, 
hvilket blev godkendt af generalforsamlingen. 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse: 
Kasserer Allan Møller Skydt fremlagde det reviderede regnskab for forsamlingen (se bilag) 

Herefter var der åben for spørgsmål fra salen til beretningen og regnskab. 

Et medlem spørger om der er overvejelser vedr. kassekreditten, om det kunne være en 
ide at sætte pengene på en indlånskonto i stedet for at få renteindtægter. Kassereren 
meddelte at det har bestyrelsen ikke arbejdet med endnu. 
Samme medlem spørger hvorfor Trackman leaset og ikke betalt kontant. Kassereren 
svarer at det er grundet behov for at have større likviditet. 
Et medlem spørger til de 4 overdækkede borde/benke set/"huse", der skal sættes ud 
på golfbanen, hvem tænker man skal bruge disse. Bestyrelsen svarer at det både er til 
par 3 banen og til gæster på banen (natursti) 
Et medlem spørger om det kan forklares hvordan indtægter på All og E20 fordeles. 
Formanden forklarer at der er et fast grundbeløb for at sælge et medlemskab i 
klubberne, og resterende beløb går i en fællespulje, som fordeles forholdsmæssigt efter 
hvor mange runder, der spilles på de enkelte baner. 
Samme medlem spørger til greenfee om man kan sige noget om hvor mange besøgende 
der har været. Formanden kunne fortælle at DGU har sat KLG til 5700 greenfeegæster i 
2023. 
Et medlem spørger om ikke der bliver færre der køber All og E20, når kontingentet på 
disse stiger. Formanden forklarer at kontingentet bliver fastsat i samarbejdet og at vi 
som klub ikke kan bestemme kontingentet alene. 
Et medlem spørger om vi kan opgøre hvor mange der køber All og E20 i 2024 og 
sammenligne med 2023. Dette mener kassereren godt kan lade sig gøre. 
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Formanden forklarer endvidere at det er et tilbud til medlemmerne, som vi er tiltrådt 
for medlemmernes skyld og hvis man ikke ønsker dette tilbud, så er der altid mulighed 
for at udtræde når aftalen udløber. 
-Et medlem spørger om baneforbedringerne der ikke blev gennemført i 2023 ville have 
haft negativ betydning for årets overskud, hvis det var blevet gennemført. Kassereren 
meddeler at det ikke er tilfældet, da det kun ville have haft en lille ændring i resultatet, 
da der var budgetteret med en udgift til afskrivning på udviklingen af banen. Den 
største ændring vedrører likviditeten da der var afsat 800.000 kr. i budgettet til 
anlægsinvesteringer, men vi brugte kun 79.125 kr. Så likviditeten vil have være 
720.875 kr. lavere hvis de planlagte investeringer på banen var blevet gennemført. 
- Et medlem spørger hvor mange maskiner der er leaset. Kassereren meddeler at det 
kun er ~n maskine. 

Formandens beretning og regnskabet blev godkendt. 

4. Forelæggelse af budget: 
Kassereren fremlagde budgettet for 2024 for forsamlingen (se bilag). 

Et medlem spørger hvilke medlemmer der primært er stoppet, idet vi pr. 1.1.24 er 
nede på et medlemstal på 982. Kassereren fortæller at det hovedsageligt er 
seniormedlemmer. 
Et medlem spørger om der er et bud på om det er særligt for KLG at udviklingen af 
medlemstallet er negativt. Formanden svarer at Corona i 2021+2022 betod et større 
opsving i alle klubber og det ikke er usædvanligt at der er en udskiftning pä 50-60 
medlemmer eller ca. 5% om året. 
Et medlem spørger hvad afgangen skyldes. Der svares at det er forskellige årsager, bl.a. 
flytte fra byen, alder, og sygdom. 
Et medlem spørger hvor mange nye der begyndte sidste år. Et medlem af 
begynderudvalget kunne oplyse at der har været 4 7 nye igennem udvalget og heraf er 
de 40 indmeldt. 
Et medlem spørger om der tænkes investering i nye maskiner. Baneudvalgsformanden 
forklarer at den maskinpark vi har, er Greenkeeperne gode til at vedligeholde, og vi har 
holdt tilbage på investeringer for at bruge pengene til baneforbedringer. 
Et medlem konstaterer at vores problem i KLG er vand og han mangler at der tages 
højde for dette i budgettet. Baneudvalgsformanden uddyber at der ikke er sat økonomi 
af til det i budgettet, men der skal ses på udfordringen i år. Et medlem har udarbejdet 
et overblik og forslag til forbedringer som baneudvalgsformanden og greenkeeper vil 
mødes med denne om i efteråret. 
Et medlem konstaterer at når der laves baneforbedringer i år, vil man ikke skulle have 
denne udgift næste år og derfor vil der formentligt være økonomi til at afsætte til 
vandproblemet. 
Et medlem opfordrer bestyrelsen til at kontakte myndighederne for at afsøge hvilke 
muligheder vi har og tilladelser der skal til. Det vil være rettidig omhu. 
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Formanden konstaterer at det også er derfor der er nedsat et udvalg hvor samme 
medlem deltager. 
Et medlem spørger til klimasikring. Formanden forklarer at alt er et spørgsmål om 
økonomi, vi skal hele tiden prioriterer hvor vi bruger pengene. For nuværende er det 
banen og klubhuset, men også en sideløbende vurdering og forarbejde med 
vand udfordringen. 
Et medlem konstaterer at der fældes en masse træer og disse suger både vand og gør 
godt for klimaet, er der overvejelser om tiltag for at plante nye. Formanden fortæller at 
det er med i de generelle overvejelser, men ingen konkrete planer. 
Et medlem konstaterer at der på hul 17 er vandudfordringer. Baneformanden 
meddeler at der er planlagt dræning. 
Samme medlem opfordrer til at flytte teesteder i.f.b. med baneforbedringer så arbejdet 
ikke forstyrres eller risikerer uheld og at dette informeres ud til medlemmerne. 
Et medlem spørger om leasede maskiner går ind på investeringer eller drift. 
Kassereren forklarer at det går ind på drift. Samme medlem spørger om der så ikke vil 
kunne købes nyt hvis der skulle være behov. Kassereren forklarer at der kan gives 
tillægsbevillinger i løbet af året. Et andet medlem mener også at man i løbet af året kan 
justere budgettet, hvis der er behov for det. 

5. Forslag fra bestyrelsen: 
Bestyrelsen havde ingen forslag. 

6. Forslag fra medlemmerne: 
Der var ingen indkomne forslag fra medlemmerne 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: 
På valg til bestyrelsen var: 

Susanne Olesen (modtager genvalg) 
Allan Møller Skydt (modtager genvalg) 

Begge blev genvalgt ved akklamation 

Valg af suppleanter: 

På valg er 
1. Steen Jensen (genvalg) 
2. Regina Madsen (modtager ikke genvalg) 

Bestyrelsen vil opfordre til at der i dette år kun er en suppleant. 
Dette accepteres og Steen Jensen blev valgt med akklamation 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant: 
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Bestyrelsen foreslog følgende: 

Frank Petersen som revisor 
Chresten Haugaard revisor suppleant. 

Begge blev valgt med akklamation. 

9. Valg af medlemmer til Amatør- og Ordensudvalget 
Amatør- og ordensudvalget består af Ejnar Platz, Chresten Haugaard og Søren Olesen. 
Ejnar Platz ønsker at udtræde og i stedet blev Lars Tue Jensen valgt. Medlemmerne er 
fremover på valg hvert 3. år, Søren Olesen 2025, Chresten Haugaard 2026 og Lars Tue Jensen 
2027. 

10. Eventuelt 

Formanden indledte med at uddele priser: 

Lederprisen: 
Lederprisen i år går til et par rigtige Kaj Lykke "banditter", i ordets bedste forstand. Disse to 
personer har formået at lave en opstart og udvidelse af det sportslige samt sociale for mange 
spillere i Kaj Lykke Golfklub, faktisk kom der tilsagn fra 72 spillere, både nye og garvede 
spillere om at deltage i arrangementerne. Der blev etableret fælles træning og spil, hold blev 
koordineret med smil og stor tilfredshed. De har selv stået til rådighed og har, helt i ånd med 
Kaj Lykke Golfklub, skabt et bredt fundament for fælles social træning, sammenhold og 
turneringsspil med glæde og stolt repræsentation af Kaj Lykke Golfklub. 

Lederprisen går til: Jesper Dejlov Andersen og Jakob Møller 

Ildsjæle- /Sportsprisen: 

Vi har her at gøre med to personer i Kaj Lykke Golfklub, som er helt enestående. De har lagt, 
og ligger stadig, kræfter i gode fælles arrangementer, som ikke blot gavner i Kaj Lykke 
Golfklub, men rækker også langt herudover. De har vist hvordan man kan få samlet en masse 
gode medlemmer og sponsorere til, at støtte op om disse fantastiske flotte arrangementer. Jeg 
kan nævne et par ting: 

• De har repræsenteret Kaj Lykke Golfklub til Open by Night nede i byen. 
• Besøgt sponsorer med store smil. 
• Arrangeret putte konkurrencer. 
• Reklameret for deres arrangementer ved lotteri, sociale medier, både før og efter samt 

fået stor profilering i lokale medier. 
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• Skaffet/doneret store beløb til velgørende formål. 
• Alt i alt nogle rigtig gode og stolte repræsentanter for Kaj Lykke Golfklub. 

Der er selvfølgelig tale om vores to piger fra Pink Cup 

Ildsjæle-/Sportsprisen går til: Connie Søgaard og Margit Laursen. 

Herefter fik baneudvalgsformanden ordet og informerede generalforsamlingen om status på 
banestrategi 2021-2025. 

Herefter var der følgende drøftelser: 

Et medlem bemærker at vintergreens er blevet større og større de sidste år, om det er med 
vilje? Greenkeeper forklarer at det er tilfældigheder. 

Et medlem fortæller at hun har spillet vintergreens andre steder som ikke kan måle sig med 
KLG's vintergreens. 

Et medlem spørger til paragolf og om det passer at der er to datoer for dette i KLG. Manager 
fortæller at der er et par arrangementer i år og der er et udvalg sat på sagen. Formanden 
bemærker vigtigheden af at vi har de frivillige der hjælper til med disse arrangementer og 
roser de medlemmer der hjælper til. 

Herefter afsluttede formanden generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. 

For protokollen: Susanne Olesen 

Bramming den 21. februar 2024 

Chresten Haugaard 
Dirigent 
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